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لزوم توجه به 
تورهای مجازی در 
دوران شیوع کرونا

 آغاز ثبت  نام وام 
ودیعه مسکن برای 
مستاجران از ۴ مرداد

یادداشت خبر
سیلی خوردن افتخار نیست

حسین محمدی
از متن  این روزها حواشی جودو  اگرچه 
فعالیت های این ورزش پررنگ تر شده و رشته 
امور آن به دلیل بداخلاقی های صورت گرفته 
از سوی فدراسیون جهانی گره خورده اما جودو 
رشته ای است که پیش از این با وجود همه 
تنگناها هرگز چنین شرایط ملتهب و سختی را 

تجربه نکرده بود.
های  سمت  مهمترین  که  روزهایی  در 
این فدراسیون چند ماه یکبار دست به دست 
می شود و دادگاه عالی ورزش را پیش رو دارد، 
مدیران کمیته ملی المپیک از این فدراسیون 

بازدید و با مسئولان آن گفت و گو کردند.
در این دیدار مواردی مطرح شد که خوب 
است بدان ها بیشتر بپردازیم و مسائل را با تامل 

بیشتری مورد بررسی قرار دهیم.
آرش میراسماعیلی بیان کرد که »ما به 

خاطر نظام سیلی خوردیم«!
ملی  حضور  چگونگی  مدیریت  مسئله 
با  المللی  بین  رویدادهای  در  ایران  پوشان 
رژیم  نمایندگان  با  مقابله  در  ها  ارزش  حفظ 
صهیونیستی داستان دیروز و امروز ما نیست. 
سال هاست که با این مسئله مواجه هستیم و 
آن را با تدابیر مسئولانمان پشت سر گذاشته ایم 

اما چرا فقط جودو این سیلی را خورده است؟
امینی،  درخشان،  مدیریت  زمان  در 
... چرا سیلی نخوردیم؟ این که بی  رستگار و 
تدبیری خود را به نظام تعمیم بدهیم به هیچ 
برداری،  وزنه  نیست. کشتی،  قبول  قابل  وجه 
هم  ما  های  رشته  سایر  و  تکواندو  تیروکمان، 
شکل  بهترین  به  مدیران  اما  هستند  درگیر 
مسئله را مدیریت کردند. برایشان مشکل بوجود 
آمد اما هرگز سیلی نخوردند یا لااقل آن را به 

نظام تعمیم ندادند.
ما  از  دولت  که  نیسیتم  کشتی  »مثل 
چرا  است.  تأملی  قابل  جمله  کند«  حمایت 
کشتی ما سیلی نمی خورد؟ مگر کشتی گیران 
طعم از دست دادن مدال را برای حفظ ارزش ها 
نچشیده اند؟ خوب بود بگوییم مسئولان کشتی 
ما شرایط را خوب مدیریت کرده اند که مورد 

حمایت هم قرار می گیرند. 
سوال ما از آقای میراسماعیلی این است 
که جامعه ورزش و مسئولان دیگر چه کاری 
را جلب  شما  رضایت  تا  دادند  می  انجام  باید 
کنند؟ از عضویت در کمیسیون ها و سمت های 

مختلف گرفته تا ریاست فدراسیون.
صمیمانه،  دیدار  این  در  بود  خوب 
اخیر  اقدامات  المپیک  ملی  کمیته  مسئولان 
برای  آمادگی  آینده،  های  برنامه  درخصوص 
های  رایزنی  و  ورزش  عالی  دادگاه  در  حضور 
و  ورزش  حریم  از  صیانت  برای  گرفته  انجام 
حرمت ارزش های کشور را جویا شده و یادآور 
می شدند که انتظار می رود چهره شناخته شده 
آرش  نظیر  ایران  جودوی  تاریخ  در  موثری  و 
خوردن  سیلی  جای  به  بتواند  میراسماعیلی 
موجبات برافراشتن پرچم و اهتزار غرور ملی را 

باوجود تمام تنگناها پدید آورد.

دادستان تهران:
۲۵۰ نفر از ارزبگیران دولتي 

ارزها را به چرخه اقتصاد 
برنگرداندند

ارزي  بدهکاران  براي  العجل  ضرب 
مشخص شده که در صورت عدم برگشت 

ارز اقدامات قاطع صورت می گیرد.
ارزي  بدهکاران  براي  العجل  ضرب 
مشخص شده که در صورت عدم برگشت 

ارز اقدامات قاطع صورت می گیرد.
به  دولتي  ارز  یورو  میلیارد   ۸/۶

چرخه اقتصاد نیامده است
اگر ارزبگیران دولتي ارز را برگشت 
و  می شود  منتشر  آنها  اسامی  ندهند 
و  اقتصادی  نظام  در  اخلال  اتهامشان 

ارزی کشور خواهد بود.

رقابت های لیگ برتر از مهرماه 
آغاز می شود

انتقالات  و  نقل  کمیته  رئیس 
رقابت های  گفت:  فوتبال  لیگ  سازمان 
اواسط  از  یک  دسته  لیگ  و  برتر  لیگ 

مهرماه آغاز خواهد شد.
که  کرد  اعلام  محمودزاده   فریبرز 
فصل جدید رقابت های لیگ برتر و لیگ 
از  پس  روزه    ۴۵ توقفی  با  یک  دسته 
اواسط  از  فصل،  این  رقابت های  پایان 
درباره  البته  شد.  خواهد  آغاز  مهرماه 
تاریخ دقیق آغاز این رقابت ها در جلسه 

هیئت رییسه تصمیم گیری می شود.
کوید   « به  موسوم  کرونا  ویروس 
در  اذر(   ۲۴( دسامبر  ماه  اواسط    »۱۹
شهر ووهان واقع در مرکز چین گزارش 
ذات  عنوان  به  بیماری  این  از  ابتدا  شد 
کمیسیون  اما  شد  می  برده  نام  الریه 
دسامبر   ۳۰ در  چین  بهداشت  ملی 
به صورت  ماه ۹۸(  سال ۲۰۱۹ )۹ دی 
چین  در  را  ویروس  این  شیوع  رسمی 
مدیر  آدهانوم«  »تدروس  کرد.  اعلام 
بهداشت چهارشنبه  سازمان جهانی  کل 
خبری  کنفرانسی  در   ۹۸ اسفندماه   ۲۱
»همه گیر«  واژه  اگرچه  که  کرد  تاکید 
که  حساسیتی  دلیل  به   )pandemic(
دارد نباید بدون دقت مورد استفاده قرار 
گیرد اما ارزیابی های این سازمان ویروس 
و  شناسایی  جهانی«  »همه گیر  را  کرونا 

اعلام می کند.
تاکنون بیش از ۱۵ میلیون نفر در 
سراسر جهان به این بیماری مبتلا شده 
و بیشتر از ۶۳۶ هزار نفر بر اثر آن جان 
در  همچنین  اند.  داده  دست  از  را  خود 
ایران ۲۸۶ هزار و ۵۲۳ نفر به طور قطعی 
به ویروس کرونا مبتلا شده و ۱۵ هزار و 
۲۸۹ نفر بر اثر ابتلا به آن درگذشته اند.

ایران  در  کرونا  دوم  موج  شیوع  با 
های  تیم  فوتبال  بازیکنان  از  شماری 

مختلف به این بیماری مبتلا شدند. 

آیت الله رئیسی:

قاچاق خنجری بر پیکره نظام تولید است

همتی خبر داد

شرط بازپرداخت ۳۰ ماهه و با سود کمتر وام ودیعه مسکن

در  انضباط  حاکمیت  لزوم  بر  قضاییه  قوه  رئیس 
با قاچاق کالا به  صیادی و صید و تداوم قاطع مبارزه 
ویژه قاچاق سازمان یافته، تاکید کرد و قاچاق را مانند 

خنجری بر پیکره نظام تولید خواند.
ارتباطی تصویری که  ابراهیم رئیسی در  آیت الله 
صبح امروز با رؤسای دادگستری استان های مرکزی و 
هرمزگان برای پیگیری مصوبات سفر به این استان ها، 
سفرهای استانی را فرصتی ارزشمند برای دیدار با مردم 
و همکاران دستگاه قضا و آشنایی با مسائل و مشکلات 
این  نتیجه  کرد  تأکید  حال  عین  در  اما  دانست  آنها 

سفرها باید گره  گشایی از کار مردم باشد.
قضائی  دستگاه  به  کسی  اگر  کرد:  تاکید  رئیسی 
مراجعه کند و حقش گرفته و به او اعاده شود اما این 
کار به موقع و در زمان خودش صورت نگیرد، برای او 
توجه همه  مورد  باید  این موضوع  و  بود  نخواهد  گوارا 

همکاران قضائی در محاکم باشد.
فرایند واگذاری هپکو به ایمیدرو متوقف شده است

رئیس دستگاه قضا در این ارتباط تصویری درباره 
با حضور  اظهار داشت: در جلسه ای که  شرکت هپکو، 
مسئولان قضائی و اجرایی و مدیران شرکت هپکو برای 
شد،  برگزار  قضائیه  قوه  در  این شرکت  تکلیف  تعیین 
مقرر شد شرکت هپکو به ایمیدرو واگذار شود و اکنون 
نیز مهم این است هرچه سریع تر وضعیت این شرکت 

توسط دولت روشن شود.
از  هپکو  شرکت  داد:  ادامه  قضائیه  قوه  رئیس 
استان  و  و صنعتی مهم کشور  اقتصادی  مجموعه های 
مرکزی است و اگر به وضعیت آن رسیدگی شود، تأثیر 
زیادی در تولید ملی در گستره وسیع خواهد داشت و 
موجب قطع واردات بی رویه به کشور خواهد شد و باید 

موضوع تا حصول نتیجه با جدیت پیگیری شود.
حجت الاسلام رئیسی با بیان اینکه روشن شدن 
وضعیت  شدن  روشن  موجب  هپکو  شرکت  وضعیت 
می شود،  منطقه  صنعت  وضعیت  و  کارگران  تولید، 
تصریح کرد: دولت باید با فوریت و با کار مضاعف برای 
از خصوصی  دیده  آسیب  مجموعه های  از  مشکل  رفع 

سازی در راستای رونق تولید در کشور اقدام نماید.
رئیس قوه قضائیه در همین راستا اعلام کرد که به 
زودی جلسه دیگری با حضور او و دادستان کل کشور 
و مسئولان وزارت صمت و سازمان خصوصی سازی و 
همچنین استاندار مرکزی و مدیران شرکت هپکو برای 
بررسی آخرین وضعیت این شرکت و تعیین تکلیف آن 

برگزار خواهد شد.
نباید اجازه دهیم خللی در چرخه تولید کشور به 

وجود آید
سخنانش  از  دیگر  بخشی  در  قضائیه  قوه  رئیس 
از تلاش های صورت گرفته همکاران دستگاه  تقدیر  با 
قضا در استان مرکزی تأکید کرد: رونق و جهش تولید 
مسأله ای محوری و از تأکیدات ویژه مقام معظم رهبری 
است و مسئولان همه استان ها بویژه استان مرکزی به 
عنوان یک استان صنعتی و تولیدی باید اهتمام داشته 

باشند هیچ خللی در چرخه تولید ایجاد نشود.

یا  کارخانه  هر  شد:  متذکر  رئیسی  الاسلام  حجت 
با  باید  شده،  تعطیل  نیمه  یا  تعطیل  که  تولیدی  واحد 
کمک مدیران استان به چرخه تولید بازگردد و مشکلاتش 
برطرف شود؛ در این عرصه اولویت با دولت است اما هر 
جا نیاز به حمایت دستگاه قضائی هست، باید همکاران ما 

مسئولان اجرایی را در رفع موانع یاری دهند.
وی همچنین با تقدیر از تلاش ها و اقدامات جهادی 
در  همکارانش  و  هرمزگان  استان  دادگستری  رئیس 
پرونده های  به  ویژه  رسیدگی  و  مردم  کار  به  رسیدگی 
دادگستری های  اهتمام  با  کرد  امیدواری  ابراز  معوّقه، 
سراسر کشور در به روزرسانی پرونده ها، مراجعه کنندگان 
به دستگاه قضا احساس کنند که کار آنها به دقت و سرعت 

رسیدگی شده و به موقع به حقشان می رسند.
قاچاق خنجری بر پیکره نظام تولید است

حاکمیت  لزوم  بر  تأکید  با  قضائیه  قوه  رئیس 
قاطع  تداوم  همچنین  و  صید  و  صیادی  در  انضباط 

مبارزه با قاچاق کالا بویژه قاچاق سازمان یافته، متذکر 
شد: قاچاق مانند خنجری است که از پشت بر پیکره 
جهش  و  رونق  برای  باید  و  می شود  وارد  تولید  نظام 
همت  با  شوم  پدیده  این  با  مبارزه  کشور،  در  تولید 

مضاعف پیگیری شود.
حجت الاسلام رئیسی همچنین از تشکیل مجتمع 
ویژه مبارزه به قاچاق کالا و ارز در استان هرمزگان و 
اقدامات صورت گرفته برای خدمت رسانی بهتر و توزیع 
عدالت در همه مناطق بویژه مناطق محروم این استان 
قدردانی کرد و این نوع تلاش ها را موجب رضایت خدا و 
مردم و افزایش اعتماد عمومی به دستگاه قضا به عنوان 

سرمایه اجتماعی کشور دانست.
زمان  از  قضائیه  قوه  رئیس  می شود  نشان  خاطر 
تصدی ریاست دستگاه قضا و در یک سال گذشته، در 
نخستین دور سفرهای استانی خود به ۱۸ استان سفر 

کرده است.

رییس کل بانک مرکزی در یادداشتی در فضای مجازی نکاتی را در 
خصوص وام ودیعه مسکن مطرح کرد.

ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک  کل  رئیس  همتی،  عبدالناصر 
ودیعه  وام  درباره  مجازی  فضای  در  خود  کاربری  حساب های  از  یکی  در 

مسکن نوشت:
۱- این وام »ودیعه مسکن« نیست. بلکه، »کمک ودیعه مسکن« است. 
هدف کمک به تأمین افزایش تحقق یافته در ودیعه اجاره های مسکن اقشار 

کم درآمد و آسیب پذیر در سال جاری است.
۲- با توجه به محدودیت اعتبار تخصیص یافته برای جبران و کنترل 
تومان(  میلیارد  هزار   ۷۵ )حداکثر  بانکی  سیستم  برای  کرونا  شیوع  آثار 
اختصاص بیش از ۲۰ هزار میلیارد تومان با نرخ ۱۳ درصد، آن هم با موکول 
کردن بر گرداندن اصل وام به پایان دوره یک ساله، با در نظر گرفتن سایر 

تعهدات کرونایی، مقدور نبود.
۳- افرادی که با تائید وزارت راه و شهر سازی واجد شرایط استفاده 

از این وام باشند، اگر به جای پرداخت ماهانه سود وام و پرداخت اصل آن 
در پایان سال، توانایی پرداخت اصل و سود وام به صورت ماهانه را داشته 
باشند، می توانند با انتخاب خود، این وام را با اقساط ۳۰ ماهه و نرخ ۱۲ 

درصد دریافت کنند.
۴- محدودیت منابع اختصاص یافته برای مقابله با آثار کرونا به علت 
تأمین یک سوم آن منابع، از ذخیره قانونی بانک ها نزد بانک مرکزی و در 
مرکزی  بانک  است.  بوده  آن  سود  نرخ  تعدیل  امکان  سازی  فراهم  جهت 
تمام  پذیر،  آسیب  و  درآمد  کم  اقشار  به  کمک  برای  گیری  ضمن جهت 
تلاش خود را بر کنترل نقدینگی و نیز آثار تورمی آن، در شرایط سخت 

اقتصادی کشور متمرکز کرده است.
۵- جامعه هدف این طرح، اقشار کم درآمد و آسیب پذیر جامعه است از 
کلیه بانک ها می خواهم در کنار تلاش خود برای تأمین مالی واحدهای تولیدی، 
برای سایر متقاضیان محترم نیز با نرخ مصوب شورای پول و اعتبار )۱۸ درصد( 

وام کمک ودیعه مسکن پرداخت کرده و اولویت لازم را به آن بدهند.
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روزنامه صبح ایران

مشکل مالی یا بی میلی به ازدواج!؟
تاثیر کرونا، مسکن و اشتغال در کاهش آمار ازدواج بررسی شد؛

برخلاف باور عمومی و حتی علمی در روزهای نخستین شیوع این بیماری، این روزها 
کودکان و نوزادان به شدت در معرض کرونا قرار گرفته اند و باید مراقبت های لازم از آنان در 
مقابل این بیماری صورت بگیرد.موج دوم کرونا گویا از موج اول آن نیز خطرناک تر است و 
آمار همه گیری این ویروس و همچنین میزان بستری شدگان موید این مطلب است. از سوی 
دیگر در برخی استان ها مانند خراسان رضوی حدود دو هفته است که وضعیت قرمز حاکم 
بوده و تغییر چندانی در وضعیت صورت نگرفته است.آمار بستری ها، مبتلایان و فوت شدگان 
کرونا در استان خراسان رضوی همگی افزایش پیدا کرده و تمام این ها موارد نگران کننده ای 
است که در این روزها شاهد آن هستیم. پزشکان توصیه اکید دارند که کودکان نیز مانند 
بزرگسالان از ماسک استفاده کنید و دقیقا مشابه سایر اقشار جامعه از حضور در تجمعات 

ممانعت به عمل آید.

مدیر موسسه ملی آلرژی و بیماری های عفونی آمریکا 
مانند  : فکر نمی کنم شیوه ریشه کنی کووید-۱۹  گفت 
سارس-یک باشد. دلیل آن توانایی بالای ویروس کرونا در 
انتقال از انسانی به انسان دیگر است اما پیش بینی  نمی 

کنم کووید -۱۹ ریشه کن شود. 
او ادامه داد: با ترکیبی از اقدامات بهداشت عمومی، درجه 
ای از ایمنی جهانی جمعی و یک واکسن خوب که  امیدوارم 
و محتاطانه خوشبینم که بدان دست خواهیم یافت, یعنی با 
ترکیبی از این سه عامل ما خواهیم توانست به خوبی شیوع  

ویروس را کنترل کنیم.

کووید- ۱۹ هرگز 
ریشه کن نخواهد شد

کرونا در کمین نوزادان 
و کودکان

افزایش ۸۰۰درصدی 
اجاره بها در 
استان ها برخی 

با بالارفتن نرخ تورم در ماه های 
افزایش  سنگین  فشار  گذشته، 
مستاجران  دوش  بر  بها  اجاره 
بیش از پیش احساس می شود.
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 بوسیدن کودکان را کنار بگذارید؛

مدیر موسسه ملی آلرژی و بیماری های عفونی آمریکا؛

3

2/


